



## KENYATAAN SEBUTHARGA

(Tawaran Bumiputera)

1. Sebutharga adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor Bumiputera sahaja yang mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), Perakuan Pendaftaran Kontraktor Berdaftar dengan CIDB dalam Gred, Kategori dan Pengkhususan atau Unit Pendaftaran Kontraktor dan Juruperunding (UPKJ), Perakuan Pendaftaran Kontraktor dengan CIDB dalam Kelas dan Kepala/Subkepala yang berkaitan yang masih sah dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja-kerja berikut:-

Nama Agensi/Jabatan Yang Mengeluarkan Dokumen Sebutharga	Sebutharga No.	Tajuk Projek	Syarat Pendaftaran		Harga dan Tempat Jualan Dokumen Sebutharga
			CIDB	UPKJ	
MAJLIS DAERAH SERIAN	MDS/Q/F/13/2016	Menaiktaraf Jalan Utama, Parit Konkrit Dan Pembentung Di Jalan Bukit Ensuna, MD Serian	Gred G2/G3/G4 Kategori CE Pengkhususan CE01, CE21 & CE36	Kelas D Kepala I Subkepala 1 Dan Kepala III Subkepala 3a	(RM53.00/Set)  Bahagian Perbendaharaan Majlis Daerah Serian
	MDS/Q/F/14/2016	Membina Jalan Di Jalan Kampung Lanchang Sijo, MD Serian.	Gred G1/G2 Kategori CE Pengkhususan CE01 & CE21	Kelas E Kepala III Subkepala 2b	
	MDS/Q/F/15/2016	Menaiktaraf Jalan Kampung Antayan Baru, MD Serian.	Gred G1 Kategori CE Pengkhususan CE01 & CE21		
	MDS/Q/F/16/2016	Menaiktaraf Jalan Kampung Sanyabah, MD Serian.	Gred G1 Kategori CE Pengkhususan CE21	Kelas E Kepala I Subkepala 1 & 2a	
	MDS/Q/F/17/2016	Menaiktaraf Jambatan Kampung Antayan Kropok, MD Serian.			
	MDS/Q/F/18/2016	Menaiktaraf Jambatan Kampung Riih Mawang, MD Serian.			
	MDS/Q/F/19/2016	Menaiktaraf Jambatan Kampung Sebangkoi, MD Serian.			

2. Dokumen Sebutharga boleh diperolehi di pejabat Majlis Daerah Serian pada **15.01.2016** waktu pejabat dan hanya dijual kepada kontraktor yang sah dan mengikut syarat yang ditetapkan.
3. Kontraktor atau wakil kontraktor dikehendaki membawa Lesen asal dan sesalinan lesen **UPKJ** dan **CIDB**.
4. Dokumen Sebutharga yang sempurna diisi hendaklah dimeteraikan dengan menggunakan sampul surat yang di atasnya bertanda **SULIT** dan ditulis dengan jelas tarikh tutup, nombor dan tajuk sebutharga dan perlu dimasukkan ke dalam peti sebutharga/tender beralamat seperti berikut:-

Pengerusi,  
Jawatankuasa Sebutharga KKTPK,  
Kementerian Kerajaan Tempatan dan Pembangunan Komuniti,  
Tingkat 2, Baitul Makmur,  
Medan Raya, Petra Jaya,  
93050 Kuching.

5. Tarikh tutup bagi semua sebutharga tersebut di atas adalah pada **21.01.2016** jam **12.00 tengahari** dan sebarang dokumen sebutharga yang diterima selepas masa yang ditetapkan akan ditolak.
6. Kerajaan tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah atau mana-mana tawaran.

(JOSEPH ANAK INDI)  
Setiausaha  
Majlis Daerah Serian